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J e g y z ő k ö n y v  

 

 

amely készült Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. április 3. napján 

15  óra 30 perckor,  a Polgármesteri Hivatalban megtartott rendkívüli, nyilvános ülésén. 

 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Erdősi László polgármester köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a Képviselő-

testület teljes létszámban jelen van. Elmondta, hogy időközben még egy rendkívüli napirend 

tárgyalása vált szükségessé, majd szavazásra bocsátotta a kibővített napirendet. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi napirendet 

fogadta el: 

 

Napirendi pontok: 

 

 

1.) Víz- és szennyvíz támogatási igény benyújtása 2012. évre vonatkozóan 

 Előadó: Erdősi László polgármester 

 

2.) 24 órás orvosi ügyeleti szolgálat biztosítása a településen 

     Előadó: Erdősi László polgármester 

 

3.) Egyebek 

 

 

1.) Víz- és szennyvíz támogatási igény benyújtása 2012. évre vonatkozóan 

( Az előterjesztés a meghívóval együtt kiküldésre került.) 

 

Erdősi László polgármester elmondta, hogy a 2012. évi víz,- és csatornadíj mértékének 

megállapításakor a testület már állást foglalt, mely szerint amennyiben a jogszabályi lehetőségek 

fennállnak, az Önkormányzat víz-és csatornadíj állami támogatása iránti kérelmet nyújt be. A 

vidékfejlesztési miniszter által kiadott, a 2012. évi lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatási 

igénylésének és elbírálásának részletes feltételeiről, valamint az egészséges ivóvízzel való ellátás 

ideiglenes módozatainak ellentételezéséről szóló 26/2012. (III.24.) VM rendelet lehetőséget biztosít 

ezen igény benyújtására Javasolta, hogy az elmúlt évek gyakorlatának megfelelően Herceghalom 

Község Önkormányzata idén is vállalja fel a gesztor önkormányzat szerepét. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

Herceghalom Önkormányzata Képviselő-testületének  

44/2012.( IV.03.) számú határozata: 

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 

2012. évre vonatkozóan víz- és szennyvíz támogatási igényt nyújt be. 

A Képviselő-testület vállalja, hogy az Érd és Térsége Víziközmű Kft.  

működési területén érintett önkormányzatok nevében az igénylést benyújtja. 

Felelős: Erdősi László polgármester. 

 Határidő: folyamatos. 
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2.) 24 órás orvosi ügyeleti szolgálat biztosítása a településen 

( Az előterjesztés az ülés előtt kiosztásra került.)  

 

Erdősi László polgármester elmondta, hogy az előterjesztés sürgősségi tárgyalását az tette 

szükségessé, hogy Biatorbágy Város és környező települések tárgyalásokat folyatatnak egy 24 órás 

központi orvosi ügyelet létrehozására irányuló társulási megállapodás kidolgozásában. Bár a 

háziorvosi praxis átadása még nem történt meg, az ügyeleti szolgálat biztosítása attól függetlenül 

szükséges, hogy melyik pályázót választja ki az Önkormányzat a jelentkezők közül. 

 

Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke megkérdezte, hogy összegszerűen 

mennyi a különbség a jelenlegi ügyeleti szolgálat és a tervezett 24 órás ügyeleti szolgálat között. 

 

Erdősi László polgármester elmondta, hogy a jelenlegi szerződés szerint a díjkülönbözet mértéke 

kb. évi 1,5 MFt, azt viszont nem tudja, hogy az új ajánlat szerint mennyi lesz ez a különbözet. 

 

Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke megkérdezte, hogy a háziorvosi 

rendelési idő tartamára miért van szükség ügyeleti szolgálat biztosítására is. 

 

Erdősi László polgármester válaszában elmondta, hogy a háziorvos amellett, hogy rendelési időben 

fogadja a járóbetegeket, a fekvőbetegek tekintetében beteglátogatási kötelezettsége is van. 

Ugyanakkor vannak olyan esetek, amikor egyéb szakorvosi vizsgálat válik szükségessé, ilyen 

estekben elképzelhető, hogy rendelési idő alatt is ki kell hívni az ügyeleti szolgálatot. Ezek majd az 

érintett háziorvosi ellátási szerződésben kerülnek szabályozásra. 

 

Miután a napirend kapcsán több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a Képviselő-testület 7 igen 

szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 

 

Herceghalom Önkormányzata Képviselő-testületének  

45/2012.( IV.03.) számú határozata: 

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza Erdősi László polgármestert, hogy a település  

24 órás orvosi ügyeleti ellátásának biztosítása érdekében  

kötendő társulási megállapodás kapcsán tárgyalásokat folytasson 

és a feladatellátásra irányuló megállapodást aláírja. 

 Felelős: Erdősi László polgármester. 

 Határidő: folyamatos. 

 

 

 

3.) Egyebek 

 

Hunya Krisztina képviselő több kérdést vetett fel: 

- A Búzavirág utca lakói azzal a kéréssel keresték meg, hogy lehetőség szerint az 

Önkormányzat végeztesse el az utca burkolattal még nem rendelkező részének aszfaltozását. 

- Az Árvalányhaj utca lakosai az iránt érdeklődnek, hogy a korábban tervezett mobil átjátszó 

torony építése mikorra várható? 

- Több lakossági panasz érkezett amiatt, hogy a Hírmondó későn került a postaládákba és 

emiatt későn értesültek a lombtalanítás időpontjáról is. 
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Erdősi László polgármester a Búzavirág utca lakóinak kérésére reagálva elmondta, hogy 

jelentkezett egy vállalkozó, aki kb. 5.000 m ²-es felület burkolására alkalmas mennyiségű aszfaltot 

rendelt meg és fizetett ki a gyártónak. Megrendelője azonban elállt a szerződéstől, ezért ez az 

aszfaltmennyiség rendelkezésre áll, amelyet önköltségi áron feldolgozásra felajánlott az 

Önkormányzatnak. A lombtalanítási akció kapcsán elmondta, hogy az április 5-ig, csütörtökig tart, 

addig mindenki el tudja végezni a levágott gallyak kihelyezését. 

 

Csizmadia Zsuzsanna alpolgármester a mobil vétel problémái kapcsán elmondta, hogy 2009-ben a 

Képviselő-testület már foglalkozott a kérdéssel. Akkor a Telenor kívánt a településen új 

átjátszóállomást létesíteni, később azonban elállt a szándékától. Utána a Vodafone kezdeményezte 

ugyanezt az engedélyezési eljárást, de ez a beruházás sem valósult meg. Most újabb tárgyalásokat 

kezdeményezett a Vodafone, mely során hogy a három szolgáltató, a Telenor, a Vodafone és a T-

mobil kívánja a létesítendő tornyot együtt használni, ehhez azonban s felek konszenzusa kell. 

Véleménye szerint érdemes volna a témáról egy tájékoztató cikket megjelentetni a Hírmondóban. 

 

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke emlékeztette a testültet arra, hogy 

korábban született egy olyan elvi testületi megállapodás, hogy az útépítések összehangoltan 

történnek. Megfelelő műszaki terveket kell készíteni, amelyben figyelembe veszik a találkozó utcák 

szintjeit, a vízelvezetési lehetőségeket és elkészítik a megfelelő szegélyeket is.  

 

Izsák Irén képviselő a Majális kapcsán megkérdezte, hogy: 

- Ingyenes lesz-e a lakosság számára a civilszervezetek által főzött ebéd? 

- Lesz-e büfé a rendezvényen? 

- Lesz-e kenyérsütés? Ki veszi fel a kapcsolatot Komlóssy Tiborral? 

 

Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke emlékeztetett arra, hogy a testület 

tagjai között korábban olyan szóbeli megállapodás született, hogy idén még a tavalyi gyakorlat 

szerint bonyolítjuk a Majálist, a jövő évre vonatkozó elképzeléseket pedig a testület a későbbiekben 

egyezteti a civilszervezetekkel.  

 

Erdősi László polgármester a másik két kérdésre reagálva elmondta, hogy lesz büfé a rendezvényen 

és a kenyérsütést maga egyezteti Komlóssy Tiborral. 

 

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke megköszönte a veszélyessé vált 

Liget utcai fák kivágása ügyében tett gyors intézkedést. 

 

Erdősi László polgármester elmondta, hogy a kivágott faaprítás után szétosztásra került a 

rászorulók között. Végezetül  15 óra 59 perckor a nyilvános ülést bezárta. 

 

 

Kmf. 
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 Erdősi László Dr. Szmodis Jenő 

 polgármester   jegyző  

 

  

 

 

 Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

       Hunya Krisztina       Makay István                                                                  

 képviselő         a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke                             

  

         

 


